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Gemeentebestuur stopt zonder 
overleg plantjesverkoop
Kocht u jaarlijks een plantje op de plantjesverkoop? Dan bent u niet de enige.  
In 2022 verkochten vrijwilligers in Beernem maar liefst 4.832 azaleaplantjes  
voor een totaalbedrag van 33.826,60 euro ten voordele van Kom Op Tegen  
Kanker. Toch besliste het gemeentebestuur van Beernem om in 2023 geen  
plantjesverkoop meer te houden.

Hoezo burgerparticipatie?
“De vele vrijwilligers die zich al jaren-lang inzetten, vernamen de beslissing via  
een brief van het gemeentebestuur. Het is onbegrijpelijk dat zij daarover niet op  
voorhand werden aangesproken. Was er op voorhand overleg geweest, dan hadden  
ze samen kunnen zoeken naar een oplossing. De burgemeester stelt voortdurend  
dat hij burgerparticipatie hoog in het vaandel draagt, maar in dit dossier schiet  
hij flink tekort”, zegt gemeenteraadslid Els Vyncke.

Nog geen concrete afspraken
Els Vyncke is zelf al jarenlang actief als vrijwilliger voor de plantjesactie. Zij kaartte 
de situatie aan op de gemeenteraad van januari 2023. Volgens de burgemeester  
zouden sommige inwoners al interesse getoond hebben om het initiatief voort te  
zetten, maar zijn er voorlopig geen concrete afspraken gemaakt. 

Voorlopig geen plantjesverkoop meer

Door het succes 
van de actie is 
het jammer dat de 
plantjesverkoop in 
Beernem zomaar 
wordt opgedoekt.
Onze N-VA-afdeling 
laat het dossier 
niet los en blijft 
aandringen op 
een oplossing.”

Voorzitter aan het woord

Beste inwoner van Beernem, Sint-Joris 
of Oedelem

Een cheque van zeven miljoen euro 
overhandigden we tijdens de ge-
meenteraad symbolisch aan de 
burgemeester. Ja, zeven miljoen euro. 
U leest het goed. Dat zijn de extra 
belastinginkomsten voor de gemeente 
in de komende drie jaar. Die komen 
uit uw portemonnee, uit uw zak en die 
komen bovenop de belastingverhoging 
die cd&v, Groen en Vooruit in 2019 al 
invoerden.

Krijgt u daarvoor een goed beleid in 
ruil? Helaas. De gemeente slaagt er 
niet in haar kerntaken uit te voeren en 
bespaart op onderhoud, noodzakelijke 
investeringen en dagelijkse werking. 
Wist u trouwens dat de gemeente in 
2025 zelfs geen nieuwe leningen meer 
kan aangaan? 

Over de dramatische gemeentebe-
groting, renovatie van de Bargelaan 
en stopzetting van de plantjesverkoop 
voor Kom op Tegen Kanker leest u 
meer in dit huis-aan-huisblad. Bekijk 
zeker ook de uitstekende voorstellen 
van onze raadsleden en ontdek hoe 
Vlaams minister Zuhal Demir geld 
vrijmaakt voor het Beverhoutsveld.

Wouter De Corte, voorzitter
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8,6 miljoen euro extra inkomsten redt begroting Beernem
De komende drie jaar moet u, Beernemnaar, 437 euro extra belasting betalen. Dat is het gevolg van de indexering van het  
 kadastraal inkomen en de gestegen personenbelasting.

Nood aan budgettaire nuchterheid en voorzichtigheid
Dat nieuws werd op donderdag 15 december 2022 meegedeeld 
tijdens de gemeenteraad. “Zonder de grote, extra inspanning 
van de Beernemse belastingbetaler zat de gemeente Beernem 
nu met een gigantisch probleem. Wij roepen cd&v, Groen en 
Vooruit op tot budgettaire nuchterheid en voorzichtigheid”, 
zeggen gemeenteraadsleden Gijs Degrande en Jef  
Vansteenhuyse. 

Symbolische cheque van zeven miljoen euro
De N-VA-fractie overhandigde tijdens de gemeenteraad  
namens de Beernemse bevolking een symbolische cheque  
van 7 miljoen euro aan burgemeester Jos Sypré (cd&v).  
“De gemeentebegroting kan de komende drie jaar rekenen  
op 8,6 miljoen euro extra inkomsten. Daarvan is bijna  
7 miljoen euro afkomstig uit extra belastinginkomsten door  
de indexering van het kadastraal inkomen en de gewijzigde 
personenbelasting vanwege de inflatie. Een modaal gezin van 
vier personen mag zo de komende drie jaar 1.750 euro extra  
belastingen ophoesten. En dat is bovenop de forse  
belastingverhoging die het gemeentebestuur al in 2019  
heeft doorgevoerd”, zegt Gijs Degrande.

Beernem kan kerntaken niet meer uitvoeren
Twee grote projecten zuigen alle middelen naar zich toe: de 
bouw van het nieuwe zwembad en de nieuwe gemeenteschool 
De Notelaar. “Daardoor slaagt de gemeente Beernem er 
nog amper in haar kerntaken uit te voeren. Ze bespaart 
bijgevolg op het onderhoud van en noodzakelijke 
investeringen in het gemeentelijke patrimonium, 
de infrastructuur en de dagelijkse werking. Laat 
dat net de kernopdracht van een lokaal bestuur 
zijn”, verduidelijkt Gijs Degrande.

Schuld van 30 miljoen euro nogmaals opgeschoven
De meerderheidspartijen schuiven de gemeentelijke schuld van 
30 miljoen euro nogmaals een jaar door. “De gecorrigeerde 
autofinancieringsmarge zal zo in 2025 amper nog 2.072 euro 
bedragen. Dat betekent dat de gemeente geen nieuwe leningen 
meer kan aangaan. Wil men in de toekomst nog nieuwe  
projecten realiseren, dan moeten er geplande investeringen  
geschrapt worden of moeten de belastingen nog eens verhoogd 
worden”, verduidelijkt Jef Vansteenhuyse.

Investeringen worden niet geïndexeerd in begroting
Het is misleidend en zorgwekkend dat tegenover de indexering 
van de belastingen de geplande investeringen in de nieuwe  
begroting niet werden geïndexeerd. “Dat is absoluut niet  
geruststellend en allesbehalve voorzichtig. Als straks de  
geraamde belastinginkomsten lager uitvallen, dan zit  
onze gemeente met een nog groter probleem”, besluit Jef  
Vansteenhuyse.

Wij gaven de  
burgemeester een 

symbolische  
cheque van 

zeven miljoen 
euro.

Gijs DegrandeJef Vansteenhuyse

www.n-va.be/beernem

2



Meerderheid weigert  
stageplaatsen voor  
werkzoekenden
Op de gemeenteraad van 26 januari 2023 stelde de N-VA  
voor om in Beernem minstens drie leerwerkplaatsen  
ter beschikking te stellen aan langdurig werklozen die  
gemeenschapsdienst uitvoeren. Meerderheidspartijen  
cd&v, Groen en Vooruit stemden ons voorstel weg. 

Waarom zijn stageplaatsen zo belangrijk?
Lode Vanneste: “Het wegstemmen van ons voorstel is een 
gemiste kans voor de 66 mensen die al meer dan twee jaar 
werkloos zijn. Het is bovendien vreemd dat cd&v Beernem een 
voorstel van haar eigen minister wegstemt. Het was namelijk 
Hilde Crevits (cd&v) die eind 2021 een conceptnota lanceerde 
rond ‘verplichte gemeenschapsdienst’ voor langdurig werklozen. 
Daarmee willen Crevits en de Vlaamse Regering er juist voor 
zorgen dat werkzoekenden opnieuw sociale vaardigheden en  
arbeidscompetenties opdoen. De gemeenschapsdienst kan zo 
een opstap zijn richting een job op de gewone arbeidsmarkt.”

Kunnen enkel steden of gemeenten stageplaatsen aanbieden?
Lode Vanneste: “De VDAB heeft het concept van gemeen-
schapsdienst uitgewerkt als een activerende werkstage. Die  
gemeenschapsdienst kan enkel uitgevoerd worden bij lokale  
besturen, vzw’s en scholen. De VDAB rekent daarom op steden 
en gemeenten om een aantal leerwerk- of stageplaatsen  
te voorzien. Zij kunnen daarbij zelf kiezen hoeveel stageplaatsen 
ze ter beschikking stellen.”

Hoeveel kost dat de gemeente?
Lode Vanneste: “De Vlaamse overheid zorgt voor de nodige 
subsidies en betaalt dus alle kosten die gemeenten maken om 
stageplaatsen te voorzien en te faciliteren.”

Wat houdt die gemeenschapsdienst juist in?
Lode Vanneste:  “Wie langer dan 2 jaar werkloos is, kan  
vanaf 1 januari 2023 verplicht worden om laagdrempelige en 
kleinschalige taken uit te voeren bij lokale besturen, vzw’s  
en scholen. De gemeenschapsdienst blijft wel beperkt.  
De prestaties bedragen minstens 32 uur per maand of 2 halve 
dagen per week en maximaal 64 uur per maand en dat  
gedurende maximaal 6 maanden. Tijdens de gemeenschaps-
dienst wordt gewerkt aan de gene-
rieke competenties en wordt een  
arbeidsritme opgebouwd.  
Ook kan de betrokkene via de 
verplichte gemeenschapsdienst 
de werkbereidheid aantonen. 
Als de werkzoekende de actie in 
het traject naar werk weigert, 
kan die gesanctioneerd 
worden.”

Lode Vanneste, gemeenteraadslid

Barbara Vandenbrande, raadslid

Dringend parkeervisie nodig bij 
nieuwe bouwprojecten
Sinds de komst van residentie De Berenpoort telt Beernem in totaal 32 
nieuwe appartementen langs de Wingensesteenweg en de Kardinaal 
Cardijnlaan. Omdat heel wat nieuwe bewoners hun wagen parkeren 
langs de openbare weg, ontstaan er conflicten en gevaarlijke situaties. 

“De bouwheer legt binnenkort een nieuwe parking aan op het openbaar 
domein langs de Kardinaal Cardijnlaan. Daarnaast worden zowel de 
Sint-Amanduslaan als de Kardinaal Cardijnlaan ontdubbeld. Dat zal de 
bestaande parkeerproblemen voor een groot stuk verhelpen, maar het  
zal het parkeren langs de rijbaan niet verhinderen. Vermoedelijk zullen  
de parkeerproblemen zich verplaatsen naar de omliggende straten”,  
zegt raadslid Vandenbrande. Ze roept het gemeentebestuur op om bij  
toekomstige grote bouwprojecten eerst de parkeermogelijkheden op de  
site degelijk te onderzoeken en daarna een duidelijke parkeervisie te  
ontwikkelen.
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Gijs Degrande zorgt voor  
tweede editie van Expo  
Beernemse Wielercultuur
De N-VA is zot van de koers en dat geldt in het bijzonder 
voor onze fractievoorzitter Gijs. In 2017 organiseerde Gijs 
als toenmalige schepen van Cultuur de unieke Expo Beer-
nemse Wielercultuur. Op zijn voorstel vindt van 1 tot en 
met 9 april 2023 in zaal Sinjo de tweede editie ervan plaats. 

“We zorgen voor een update van de eerste tentoonstelling 
en brengen de voorbije vijf jaar in beeld. Ik nam intussen al 
contact op met Koers, het wielermuseum in Vlaanderen. Het 
museum werkte in 2017 al samen met Beernem en zal dat nu 
weer doen.” Degrande lanceerde zijn voorstel in aanloop naar 
de Ronde van Vlaanderen. Zoals bekend mag Beernem zich 
op zondag 2 april 2023 Dorp van de Ronde noemen. Die dag 
passeert de Ronde Van Vlaanderen door Oedelem, Beernem 
en Sint-Joris. “Vlaanderen Mooiste is een hoog-
mis voor de wielersport en een hoogdag voor 
Vlaanderen. Wielrennen is voor de N-VA niet 
alleen een sport maar ook een deel van onze 
cultuur. Het zit in ons DNA. We kijken dan 
ook uit naar de komst van de Ronde in onze 
gemeente”, besluit Gijs Degrande.

Kent u chatbot ChatGPT al?
Op de gemeenteraad van 26 januari 2023 stelde Branco Francois voor om in de bibliotheek in Beernem een themaweek 
te organiseren rond artificiële intelligentie. Het voorstel wordt besproken in de Bibliotheekraad.

Digitale revolutie
“Door de nieuwe chatbot ChatGPT is er momenteel een digitale revolutie aan de gang in zowel de bedrijfs- als  
onderwijswereld. De veranderingen die dat met zich meebrengt, zijn niet min en vormen een uitdaging voor onze 
 inwoners”, verduidelijkt Branco Francois. 

Branco François wil themaweek rond artificiële intelligentie

Snel teksten schrijven en vragen oplossen
De nieuwe vorm van artificiële intelligentie 
probeert het menselijke brein na te bootsen 
en slaagt erin om snel teksten te schrijven en 
vragen op te lossen. “Tijdens de themaweek 
kunnen kinderen, jongeren en volwassenen 
leren wat de tools wel en niet kunnen. Ze 
leren ook hoe en wanneer ze die tools kunnen 
gebruiken. Het is daarbij aangewezen om de 
Beernemse scholen en bedrijven te betrekken. 
De verandering heeft immers een impact op 
iedereen in de Beernemse samenleving.”

www.n-va.be/beernem
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Renovatie Bargepark gaat toch niet door 
Voor de geplande renovatie van het voormalige schoolgebouw in het Beernemse Bargepark is ruim 1,25 miljoen euro nodig. De 
gemeente Beernem voorzag in de begroting amper 85.000 euro. Dat bleek tijdens de gemeenteraad van donderdag 26 januari 2023.

Nood aan duidelijkheid
“De verschillende fases voor de aanpak 
van het gebouw zijn niet mogelijk. Zelfs 
voor de eerste fase die bestaat uit het 
renoveren van de stookplaats is er geld 
tekort. De gemeente moet duidelijkheid 
bieden aan de gebruikers van de lokalen.  
Wat zal er gebeuren? Worden er nog  
zaken vernieuwd of blijft de huidige  
situatie nog even duren?”, verduidelijkt 
fractievoorzitter Gijs Degrande.

Nood aan vernieuwde lokalen
De aangekondigde renovatie komt er niet. 
Nochtans hebben de jeugd- en senioren-
verenigingen, Harmonie De Vrienden van 
Groot-Beernem, de politie en een tennis-

vereniging nood aan vernieuwde lokalen. 
Maar toch blijven de broodnodige 
investeringen in isolatie, akoestiek en 
verwarming uit.

Harmonie De Vrienden van 
Groot-Beernem verhuist niet
De Harmonie zou verhuizen naar een 
deel van het politiegebouw. Ook dat gaat 
niet door. Nochtans was de aanpak van 
de Barge in 2019 een belangrijke belofte 
in het meerjarenplan van cd&v, Groen en 
Vooruit. De reden? Er is geen geld.

Meerderheidspartijen breken belofte
“Dat toont nog maar eens hoe krap de 
begroting van onze gemeente is. De 

kerntaken van onze gemeente zoals het 
onderhouden van het eigen patrimonium 
komen onder druk te staan. Dat bevestigt 
opnieuw een vaststelling uit de bestuurs-
krachtmeting die in 2021 werd uitgevoerd 
door IDEA Consult. Er is een gebrek aan 
langetermijnplanning rond infrastructuur  
zowel op het vlak van investeringen,  
onderhoud als financiën. We betreuren 
dat het dossier van het Bargepark is  
blijven liggen en nu de mist ingaat. We 
kunnen alleen maar vaststellen dat de 
huidige meerderheidspartijen opnieuw 
veel hebben beloofd maar hun belofte 
niet kunnen waarmaken. Integendeel,  
het dossier is verkeerd en zelfs niet  
aangepakt”, besluit Degrande. 

Bargepark wordt dan 
toch niet gerenoveerd.

1,25 miljoen euro voor Beverhoutsveld
Dankzij Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir krijgen de gemeente Beernem en de provincie West-Vlaanderen samen 
ruim 1,25 miljoen euro. Met dat geld kunnen ze het Beverhoutsveld beter wapenen tegen droogte en wateroverlast. 

Blue Deal
Provincieraadslid Isabelle Vandenbrande: “Tussen 2023 en  
2025 dienen Beernem en de provincie concrete maatregelen  
en werken uit te voeren op het terrein. De Vlaamse overheid  
financiert tachtig procent van de kosten met middelen van 
de Blue Deal, die afkomstig zijn van het relanceplan Vlaamse 
Veerkracht.”

Klimaatrobuuster
De provincie West-Vlaanderen en de gemeente Beernem krijgen 
dankzij onze minister respectievelijk 690.184 euro en 563.840 
euro om het drevengebied van 330 hectare in het Beverhoutsveld 
klimaatrobuuster te maken. “Met die financiële middelen wordt 
het Beverhoutsveld beter beschermd tegen droogte en water-
overlast. We moeten van drainagelandschappen evolueren naar 

echte waterlandschappen, die het water beter vasthouden zonder 
overlast te creëren. Zo’n omslag is nodig om het landschap, 
de landbouw en de natuur beter bestand te maken tegen de 
gevolgen van klimaatverandering en een duurzame toekomst  
te verzekeren”, besluit Isabelle Vandenbrande.

We maken het Beverhoutsveld klimaatrobuuster.

www.n-va.be/beernem
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